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Stor interesse for møte med ordføraren i morgon 03.11.2015

Ordførar Sjo Slettebø som her får overrekt ordførarkjedet, kjem til møtet i Gamleskulen onsdag kveld.
 

Det er stor interesse for å møta den nye ordføraren, Peder Sjo Slettebø, på møte i Uskedal utvikling. 
Møtet er i Gamleskulen onsdag 4.november, og det startar kl.19, og er ope for alle.

 
Etter ein kort presentasjon av bygda vert det korte innlegg med bakgrunn i ulike tema. Dette gjeld mellom anna:
Næring, turisme/servering, trafikksikring, oppvekst, sentrumsutvikling, eldre- og omsorgsbustader og
friområde/badestrand.

Til opning vil Roy Lervåg informera om nyopninga og drifta av serveringsplassen SmakifråOSKA.
 

Ordførar Slettebø vil sei fram ei helsing og det vert høve til  ta opp andre aktuelle spørsmål.
 

Vel møtt til møte i Gamleskulen, kl. 19
 

Styret
 
 

Nett: Thor Inge Døssland.
Foto: Grenda

 


